
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE CELEBRADA EL DIA DE  10 DE MARÇ 
DE 2005

A la Vila de Montblanc, el dia 10 de març de 2005, a les nou del vespre, es reuneix a la Sala de 
Sessions  de  l’Ajuntament,   el  Ple  de  l’Ajuntament  en  sessió  ordinària,  sota  la  Presidència  de 
l’Alcalde el SR. JOSEP MARIA CAMPDEPADRÓS SANS, l’assistència dels Tinents d’Alcalde 
el SR.  CARLES  CARRERAS  OLLÉ,  el   SR.  GUILLEM  JANÉ  PUJOL,  el   SR.  JUAN 
LLORT VALLÈS i la SRA. MARIA AGNÉS RIBÓ FOGUET; i l’assistència dels Regidors el 
SR.  XAVIER  MARTÍ  ESPLUGAS,  el   SR.  JORDI  VILLAR  LIARTE,el  SR.  JOSEP 
ANDREU  I  DOMINGO, el  SR.  JOSEP  MARIA  COMBALIA  PRATS,  la SRA.  PILAR 
MAGRINYA  RULL, el SR.  JOAN  MOGAS  AMOROS,  el SR.  XAVIER  HUGUET 
NAVARRO, i el SR. DAVID VALLVERDÚ GENÉ i, assistits pel Secretari de la Corporació, el 
Sr.  ALBERT ESTÉBANEZ LÓPEZ,  que certifica, i  l’Interventor, el Sr.  RAMÓN PIÑEIRO 
GUIBERNAU.  

PRIMER PUNT.-  APROVACIÓ ACTES SESSIONS ANTERIORS

El Sr. Andreu posa de manifest que no s'ha interpretat bé les seves paraules de l'acta anterior on feia 
referència a l'Alcalde de Tarragona, diu que ell va citar al Sr. Nadal com exemple de bona gestió 
política,  doncs les millors gestions municipals  van ser quan compatibilitzava el  seu càrrec com 
Alcalde de Tarragona i era Diputat a Madrid. Que ell no podria fer això perquè les directrius d'ERC 
no permeten ser Diputat i Alcalde d'una ciutat de més de 50.000 habitants. Demana que es rectifiqui 
aquest punt.

El Sr. Huguet diu que de la redacció del seu prec a l'Acta anterior es pot extreure una petició que no 
va fer. Vol que quedi clar que ell no demana saber en què es gasten els diners els regidors i demana 
que es rectifiqui aquest punt.

S’aprova per unanimit les actes de les sessions de 21 de gener i de 10 de febrer de 2005.

SEGON PUNT.- DONAR COMPTE DE LES RESOLUCIONS D’ALCALDIA

Es dóna compte de les Resolucions d’Alcaldia sense cap més incidència.

TERCER  PUNT:  DONAR  COMPTE  DE  LES  RESOLUCIONS  DE  LA  JUNTA  DE 
GOVERN LOCAL

Es dóna compte de les resolucions de la Junta de Govern Local.

QUART PUNT: APROVACIÓ PROVISIONAL MODIFICACIÓ PUNTUAL PLA PARCIAL 
23.

El Sr. Alcalde diu que com a conseqüència d'una errada en la notificació a un dels interessats i tot i 
que la legislació no contempla aquest fet com a requisit indispensable, es posposa aquest punt de 
l'ordre del dia a la propera sessió plenaria.

CINQUÈ PUNT: APROVACIÓ PROVISIONAL PLA PARCIAL 23.

El Sr. Alcalde diu que com a conseqüència d'una errada en la notificació a un dels interessats i tot i 
que la legislació no contempla aquest fet com a requisit indispensable, es posposa aquest punt de 
l'ordre del dia a la propera sessió plenaria.

El Sr. Andreu diu que ja era un Ple amb poc contingut i si ara es teuen aquests dos punts, encara té 



menys contingut. Que es podria haver notificat correctament abans. Que ja fa un any i mig que es va 
iniciar aquest projecte. Diu que aquest equip de govern ha paralitzat aquest parc logístic i com a 
conseqüència  una  empresa  important  ha  marxat  a  Valls.  Diu  que  si  per  una  qüestió  de  pur 
formalisme es  queda  parat  aquest  Parc  un  altre  cop,  vol  dir  que  l'equip  de  govern  poc  fa  per 
l'urbanisme de la Vila. Pregunta per on passen els cables de la línia d'alta tensió. Demana que es 
facin les coses bé i que d'una vegada per totes es tiri endavant el Parc Logístic.

El Sr. Alcalde diu que aquest Parc no es va iniciar fa un any i mig sino que l'aprovació inicial és de 
juliol de 2004. que pel que fa a els cables de la línia no té res a veure amb el punt que es volia 
tractar i ja estan en informació pública. Diu que l'empresa a la que es refereix el Sr. Andreu ja estava 
a Valls per la qual cosa no es cert el que s'afirma.

El Sr. Andreu diu que la línia de la Frape pasen per aquest polígon i per això si que té a veure amb 
el punt.

El Sr. Alcalde diu que la servitud de pas ja passa per allà, per l'acord amb el propietaris i que si es 
vol es pot consultar.

El Sr. Andreu demana veure les autoritzacions de tots els propietaris.

El Sr. Alcalde diu que es tenen la de tots els propietaris afectats que són dos.

El Sr. Huguet pregunta si amb aquest punt també s'aprovaba el pas de la línia.

El Sr. Alcalde diu que són coses diferents, que una cosa és el Pla Parcial 23 i altra diferent és el 
projecte de la línia. Que ara no hi passa , si s'aprova hi passarà.

El Sr. Huguet diu que vol una còpia de tot.

El Sr. Andreu demana obrir el planell.

El Sr. Alcalde diu que això es fa a la Comissió Informativa.

SISÈ PUNT: DESAFECTACIÓ TERRENY PARC DE BOMBERS

El Sr. Vallverdú diu que se suposa que no hi ha res amagat. Diu que votaran a favor. 

El Sr. Huguet diu que lamenta no poder vendre el terreny que és el que voldria l'equip de govern. 
Diu que votaran a favor.

El Sr. Andreu diu que s'ha de celebrar que no retirin també aquest punt. Diu que es va cedir a 
l'anterior legislatura, farà uns 18 mesos de la cessió. Que quan es va fer l'acte de la primera pedra no 
va avisar als regidors de l'oposició. Que ja s'ha realitzat l'obra i pregunta si el subministrament de 
l'aigua  i  el  subministrament  electric  ja  està  solucionat.  Pregunta  que passa  amb la  depuradora, 
perquè fa un any i mig que està l'obra acabada i no s'engega perquè falta el subministrament elèctric. 
Pregunta si no es pot fer res.

El Sr. Alcalde diu que les coses es fan com es poden però els problemes ja estan resolts.

El Sr. Andreu pregunta quan de temps trigarà en començar.

El Sr. Alcalde diu que la Depuradora estarà en funcionament en un mes. Que el Parc de Bombers no 
se sap. Que s'hauria de preguntar al Sr. Andreu que era el Regidor d'Urbanisme perquè no va fer 



arribar els serveis.

El Sr. Andreu diu que ell ho va fer bé, que ell va aconseguir 75 milions de la Generalitat. Que de 
totes maneres el regidor d'obres en aquell moment era el Sr. Carreras i que és aquest qui li hauria de 
resoldre els dubtes. Que en un any i mig s'ha fet malament la feina.

El Sr. Carreras diu que sent regidor d'obres no va assistir a les reunions mantingudes pel Sr. Andreu. 
Que si vol es pot llegir en la memòria que va fer el Sr. Andreu amb el canvi d'Alcaldia per mirar 
d'esbrinar alguna cosa. Que quan vulgui poden quedar tots i que el Sr. Andreu expliqui com i on 
consta com es faria arribar els serveis. O que com a mínim que faciliti aquests docupents a l'equip 
de govern per poder actuar.

El Sr. Andreu diu que l'urbanització i l'aigua la va pagar la Generalitat. Diu al Sr. Carreras que ha de 
repassar els paper de què disposa.

Sotmès el dictamen a votació s’aprova per unanimitat, adoptant-se el següent acord:

Atès l'expedient  instruït  per a la desafectació del   servei públic de la  finca propietat  municipal 
ubicada en el Pla Parcial 14 amb les dades registrals Tomo 1334, llibre 205, Foli 88 i finca número 
9543, per procedir a la seva qualificació jurídica com a bé patrimonial.

Atès que la justificació es fonamenta en la seva innecessarietat per al servei públic de destinar els 
terrenys a zona industrial.

Atès  que  durant  el  tràmit  d'informació  publica  NO s'ha  presentat  cap  al.legació,  reclamació  o 
observació.

Vist l'informe emès pel secretari, així com l'article 20 del Reglament del patrimoni dels ens locals, 
aprovat per Decret 336/1988, de 17 d'octubre, en relació amb l'article 188 de la Llei 8/1987, de 15 
d'abril, municipal i de règim local de Catalunya, art. 49 del Decret 144/1994, de 14 de juny (que 
modifica parcialment aquest Reglament del patrimoni) i els articles 50.2, lletres m) i o), i el 112.3.n) 
d'aquesta mateixa Llei 8/1987, que atribueixen la competència al ple municipal, mitjançant acord 
adoptat amb el vot favorable de la majoria absoluta del nombre legal de membres de la corporació.

Per tot això, s'acorda:

PRIMER:  Alterar la qualificació jurídica de la finca propietat municipal ubicada en el Pla Parcial 
14 amb les dades registrals  Tomo 1334, llibre 205, Foli  88 i  finca número 9543,,  i  que queda 
qualificat com a bé patrimonial.

SEGON:  Reflectir  en  la  rectificació  de  l'inventari  general  la  desafectació  del  bé  per  la  seva 
conversió del domini públic en bé patrimonial.

TERCER: Sol.licitar al Registre de la Propietat que procedeixi a deixar constància d'aquest canvi, 
mitjançant els corresponents assentaments o operacions registrals escaients.

QUART: Facultar  l'alcalde  perquè  subscrigui  els  documents  que  siguin  necessaris  en  ordre  a 
l'execució dels precedents acords.

SETÈ  PUNT:  APROVACIÓ  INICIAL  CONTRIBUCIONS  ESPECIALS  ENLLUMENAT 
SANT MATIES
El Sr. Vallverdú diu que es va negociar amb l'Associació de Veïns i es va adoptar un acord que no 
era massa legal. Vol saber si s'ha parlat amb els veïns de la nova proposta.

El Sr. Alcalde diu que la variació és petita.

El  Sr.  Huguet  diu  que  està  d'acord  perquè  a  més  a  més,  s'ha  aconseguit  una  subvenció 



PUOISC.Demana l'acta de la cessió dels carrers.

El Sr. Mogas diu que s'hauria d'informar als veïns perquè hi ha algun que passa de 284 a quasi 800 
euros. Pregunta que perquè es va saltar la Llei anteriorment.

El Sr. Alcalde diu que va ser la Junta de Propietaris qui va fer la proposta, que va ser trobada 
interessant, però que els serveis jurídics de l'Ajuntament diuen que no pot ser.

El Sr. Mogas diu que si es tracta de manteniment no s'hauria de repercutir mitjançant contribucions. 
Pregunta quin criteri se seguirà.

El Sr. Alvalde diu que no és manteniment de l'enllumenat sinó ampliació. Diu que el criteri que se 
seguirà és el que marca la normativa.

Sotmès el dictamen a votació s’aprova per unanimitat, adoptant-se el següent acord:

Vist el pressupost de la renovació de l'enllumenat públic a l'urbanització “Sant Maties”.

Atès que el cost i finançament de l'obra es desglossa de la següent manera:

Pressupost total (honoraris inclosos): 97.295,57 €
Aportacions externes (PUOISC): 60.288,80 €
Aportació Ajuntament (10 %): 3.700,68 €
Aportació veïns (90 %): 33.306,10 €

Vistos els articles 15 a 19 i 28 i següents de la Llei 30/1988, de 28 de desembre, Reguladora de les 
Hisendes Locals, l'Ordenança Fiscal Reguladora de Contribucions Especials, i els articles 49 i 111 
de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, Reguladora de les Bases de Règim Local.

Vist l'informe conjunt de Secretaria i d’Intervenció, s’acorda:

PRIMER: Aprovar inicialment la imposició de contribucions especials per al finançament de la 
renovació de l'enllumenat públic a l'urbanització “Sant Maties”.

SEGON: Aprovar  inicialment  l'Ordenança  Específica  reguladora  de  les  referides  contribucions 
especials, la qual s'adjunta com annex al present acord.

TERCER:  Els  afectats  per  les  obres  podran  constituir-se  en  Associació  Administrativa  de 
Contribuents,  durant  el  període  d'informació  pública  d'aquest  acord,  sempre  i  quan  l'acord  de 
constitucióes prengui per la majoria absoluta dels afectats i que representin, al menys, els dos terços 
de les quotes que hagin de satisfer.

QUART: Delegar a la Comissió de Govern l'aprovació i notificació de les quotes individuals.

CINQUÈ: Aquest acord s'exposarà al públic per un termini de 30 dies mitjançant anunci que serà 
inserit  en  el  B.O.P.,  durant  el   qual  els  interessats  podran  examinar  l'expedient  i  presentar  les 
 reclamacions que creguin convenients. Cas de que no se’n presenti cap, s'entendrà definitivament 
aprovada.

VUITÈ  PUNT:  VERIFICACIÓ  TEXT  REFÓS  DEL  PLA  GENERAL  D'ORDENACIÓ 
URBANA DE MONTBLANC.



El  Sr.  Vallverdú diu  que  és  un punt  vital  i  obligat.  Que és  tant  pels  ciutadans  com pel  propi 
Ajuntament. Que el fet de reunir totes les modificacions en un únic text  ajudarà molt.  Diu que 
votaran a favor.

El Sr. Huguet pregunta si recull les modificacions fins al dia 1 o al 28 de febrer.

El  Sr.  Andreu  diu  que  és  un  nou  precepte  de  la  Llei  10/2004,  que  modifica  la  Llei  2/2002 
d'urbanisme de Catalunya. Que va demanar fa temps les modificacions del PGOU que afecten a 
Lilla i encara no les té.

El  Sr.  Alcalde  diu  que  és  una  actualització  necessària  que  servirà  per  armonitzar  totes  les 
modificacions que afecten a Montblanc i facilitar la feina a la propia administració com als veïns.

Sotmès el dictamen a votació s’aprova per unanimitat, adoptant-se el següent acord:

Vist que la Disposició Transitòria Quarta de la Llei10/2004, de 24 de desembre, de modificació de 
la Llei 2/2002, de 14 de març, d’Urbanisme, per al foment de l’habitatge assequible, de la 
sostenibilitat territorial i de l’autonomia local estableix:

- punt primer: que les normes urbanístiques de les figures de planejament aprovades definitivament 
per l’Administració de la Generalitat entre l’entrada en vigor de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, 
reguladora de les bases de règim local, i la de la Llei 2/2002 que no hagin estat  publicades en el 
DOGC o BOP corresponent, han d’ésser publicades amb motiu de llur modificació o de la 
tramitació d’instruments de planejament urbanístic derivat o de gestió urbanística.

- punt segon: que abans d’acordar l’aprovació inicial dels instruments de planejament urbanístic 
derivat i de gestió urbanística que es formulin a partir de l’entrada en vigor d’aquesta Llei, s’han de 
publicar les normes urbanístiques de l’instrument o instruments de planejament que desenvolupin. 
Si  l’Ajuntament  ha  modificat  posteriorment  a  la  seva  aprovació  l’instrument  de  planejament 
general,  com  es  el  cas  de  Montblanc,  cal  elaborar  un  text  articulat  que  refongui  aquestes 
modificacions i l’ha de trametre a l’Administració de la Generalitat per tal que sigui verificat per 
l’òrgan que va aprovar definitivament l’expedient, el qual n’ha d’ordenar la publicació en el DOGC. 

Vist que s’ha elaborat el Text Refós de les Normes urbanístiques de la 1ª Revisió del Pla General 
d’Ordenació de Montblanc amb la incorporació de les modificacions puntuals i recursos aprovats 
fins a la data de febrer de 2005.

Vista la necessitat de procedir a la publicació del el text refós de les Normes urbanístiques de la 1ª 
Revisió  del  Pla  General  d’Ordenació  de  Montblanc  amb la  incorporació  de  les  modificacions 
puntuals i recursos aprovats fins al febrer de 2005

Per tot això esmentat anteriorment s'acorda:

PRIMER: Verificar el Text Refós de les Normes Urbanístiques de la  1ª Revisió del Pla General 
d’Ordenació de Montblanc amb la incorporació de les modificacions puntuals i recursos aprovats 
fins al febrer de 2005

SEGON: Trametre a la Comissió Territorial d’Urbanisme la notificació del present acord juntament 
amb el Text Refós de les Normes Urbanístiques de la  1ª Revisió del Pla General d’Ordenació de 
Montblanc amb la incorporació de les modificacions puntuals i recursos aprovats fins al febrer de 
2005, per tal que procedeixi a la seva verificació i a l’ordenació de publicació en el DOGC de forma 
gratuïta.



HISENDA I RÈGIM INTERIOR

NOVÈ PUNT: BONIFICACIÓ IMPOST CONSTRUCCIONS INSTAL.LACIONS I OBRES

El Sr. Vallverdú diu que s'hauria de revisar el article 4 de l'Ordenança perquè no està redactat del tot 
bé. Diu que pel que fa a la bonificació objecte d'aquest punt votaran a favor.

El Sr. Huguet diu que és incongruent. Que si es demanen la subvenció de façanes i la de l'ICIO si 
són compatibles. Diu que s'hauria de modificar l'ordenança i proposa que al proper Ple es modifiqui.

El Sr. Alcalde diu que si són compatibles i diu que li agradaria veure aquest punt més vegades.

Sotmès el dictamen a votació s’aprova per unanimitat, adoptant-se el següent acord:

1. ) ANTECEDENTS

Es sol-licita per part del senyor Josep Dalmau Cartaña l' aplicació d' una bonificació sobre la quota 
de l' impost sobre construccions, instal-lacions i obres.

2. ) FONAMENTS JURÍDICS.

-   L' article 103.2 a) del Reial decret legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el Text refós 
de la Llei reguladora de les hisendes locals estableix: 

“ Les ordenances fiscals podran regular sobre la quota de l' impost una bonificació de fins al 95 % a 
favor de les construccions, instal-lacions i obres que siguin declarades d' especial interès o utilitat 
municipal  per  concòrrer  circumstàncies  socials,  culturals,  històrico-artístiques  o  de  foment  del 
treball que justifiquin aquesta declaració. Correspondrà aquesta declaració al Ple de la Corporació i 
s' acordarà prèvia sol-licitud del subjecte passiu, pel vot favorable de la majoria simple dels seus 
membres. “

– L' article 4 de l' Ordenança Fiscal número 4 de l' Ajuntament de Montblanc estableix:

“ S' aplicarà una bonificació del 95% de la quota de l' impost a favor de les construccions, intal-
lacions i obres que suposin rehabilitació, reconstrucció o reforma d' edificis situats en el perímetre 
del Pla Especial de Reforma Interior i de Protecció del Centre Històric de Montblanc, en alguna 
pedania, o quan es tracti de masos d' una antiguitat superior als 100 anys.
Aquesta bonificació no afectarà a les obres menors, enteses com aquelles que es tramitin d' acord 
amb l' ordenança municipal reguladora de les mateixes, excepte en el cas que estracti d' obres d' 
arranjament de façanes. 
Correspondrà aquesta declaració al Ple de la Corporació i s'acordarà prèvia sol-licitud del subjecte 
passiu, pel vot favorable de la majoria simple dels seus membres. “

Per tot això, s' acorda:

PRIMER: Concedir la bonificació del 95% en l' impost sobre construccions, instal-lacions i obresa 
favor del Senyor Josep Dalmau Cartaña en l' expedient d'obra menor número 4/2005.

SEGON: Notificar el present acord a l'interessat amb el peu de recursos escaient.



PUNT D'URGÈNCIA

El Sr. Alcalde comenta que el punt d'urgència a incorporar en aquest Ple és el següent:

• Desafectació finca propietat municipal ubicada en el Pla Parcial 12 Plans d'en Jori.
• Moció en record a les víctimes de l'11 de març i contra el terrorisme.

Correspon procedir a la votació de la urgència de l'esmentat punt, acordant-se per unanimitat la 
procedència del seu estudi i votació.

DESÈ PUNT:  DESAFECTACIÓ FINCA PROPIETAT MUNICIPAL UBICADA EN EL 
PLA PARCIAL 12 PLANS D'EN JORI.

El  Sr.  Vallverdú  diu  que  no  té  cap  problema en  votar  afirmativament,  però  que  no  hauria  de 
necessitar-se fer aquesta modificació si s'haguès realitzat correctament quan calia.

El Sr. Huguet diu que està d'acord.

El Sr. Andreu diu que com que no va anar a la Comissió Informativa demana que li ensenyin el 
plànol per saber exactament quin terreny és i que com que no està a la Sala que es vagi a buscar.

El Sr. Alcalde diu que el plànol estava a la seva disposició i que si ell no ho ha consultat ha estat 
perquè no ha volgut.

El Sr. Andreu sol·licita al Sr. Secretari que vagi a buscar el plànol.

El Sr. Secretari informa que el plànol existeix i que no pot sortir de la Sala si no se li ordena.

El Sr. Alcalde diu que el plànol ha estat i està a l'Ajuntament quan es vulgui consultar i que ara no 
és el moment.

El Sr. Andreu vol que consti en acta que no li ensenyen el plànol.

Sotmès el dictamen a votació s’aprova per set vots a favor dels grups municipals ApM i CiU , i sis 
abstencions dels grups municipals  ERC, IpM i GNDPO, adoptant-se el següent acord:

Atès l'expedient  instruït  per a la desafectació del   servei públic de la  finca propietat  municipal 
ubicada en el Pla Parcial 12 amb les dades registrals Tomo 1334, llibre 204, Foli 122 i finca número 
9510, per procedir a la seva qualificació jurídica com a bé patrimonial.

Atès que la justificació es fonamenta en la seva innecessarietat per al servei públic de destinar els 
terrenys a zona industrial.

Atès  que  durant  el  tràmit  d'informació  publica  no  s'ha  presentat  cap  al.legació,  reclamació  o 
observació.

Vist l'informe emès pel secretari, així com l'article 20 del Reglament del patrimoni dels ens locals, 
aprovat per Decret 336/1988, de 17 d'octubre, en relació amb l'article 188 de la Llei 8/1987, de 15 
d'abril, municipal i de règim local de Catalunya, art. 49 del Decret 144/1994, de 14 de juny (que 
modifica parcialment aquest Reglament del patrimoni) i els articles 50.2, lletres m) i o), i el 112.3.n) 
d'aquesta mateixa Llei 8/1987, que atribueixen la competència al ple municipal, mitjançant acord 
adoptat amb el vot favorable de la majoria absoluta del nombre legal de membres de la corporació.



Per tot això, s'acorda:

PRIMER: Alterar la qualificació jurídica de la finca propietat municipal ubicada en el Pla Parcial 
12 Plans d'en Jori amb les dades registrals Tomo 1334, llibre 204, Foli 122 i finca número 9510, i 
que queda qualificat com a bé patrimonial.

SEGON: Reflectir  en  la  rectificació  de  l'inventari  general  la  desafectació  del  bé  per  la  seva 
conversió del domini públic en bé patrimonial.

TERCER: Sol.licitar al Registre de la Propietat que procedeixi a deixar constància d'aquest canvi, 
mitjançant els corresponents assentaments o operacions registrals escaients.

QUART: Facultar  l'alcalde  perquè  subscrigui  els  documents  que  siguin  necessaris  en  ordre  a 
l'execució dels precedents acords.

El Sr. Carreras diu que CiU ratifica la confiança amb el Sr. Secretari, critica la posició d'ERC i diu 
que si bé a la Sala aquest plànol no està , aquest existeix.

El Sr. Huguet demana la paraula i com no li és concedida demana que aquest fet consti en acta.

ONZÈ PUNT: DECLARACIÓ DE L’11 DE MARÇ EN RECORD A LES VÍCTIMES I 
CONTRA EL TERRORISME

El Sr. Vallverdú diu que el seu grup lamenta allò que va succeir a l'11 de març a Madrid. Que 
s'hauria  de  lluitar  contra  el  terrorisme però  no ser  còmplices  dels  Estats  Units  amb els  camps 
d'extermini de Guantanamo ni a Russia amb Txetxènia. Que votaran a favor d'aquesta moció.

El Sr. Huguet diu que falla l'apartat on es parla de les banderes. Diu que si no es porta a terme en la 
propera sessió plenaria ho posarà de manifest. Votaran a favor.

El Sr. Andreu vol expressar la solidaritat del seu grup amb les víctimes de l'11 de març. Diu que en 
l'Acta del 12 de març de 2004 es va aprovar la proposta del Govern del Partit Popular i que l'equip 
de govern no ha assumit cap tipus de responsabilitats per aquest fet.

El Sr. Alcalde diu que va ser només el Sr. Andreu i no el grup d'ERC qui va proposar d'adoptar 
aquest acord proposat pel Partit Popular.

El Sr. Carreras vol condemnar l'atemptat de l'11 de març i expressar el condol a les víctimes dels 
atemptats. Creu que no s'ha de fer demagògia dels morts i d'aquests temes als Plens. Votaran a 
favor.

El Sr. Alcalde vol lamentar i condemnar els atemptats de Madrid. Diu que el dret més important és 
el dret a la vida i que res ni ningú pot justificar la mort d'un altre. Vol aprofitar aquest punt per 
convocar a tots els montblanquins a una aturada de cinc minuts que es realitzarà a la plaça Major el 
proper dia 11 de març a les dotze del migdia.

Sotmès el dictamen a votació s’aprova per unanimitat, adoptant-se el següent acord:

Declaració de l’11 de març en record a les víctimes i contra el terrorisme.

Avui es compleix el primer aniversari del pitjor atemptat terrorista que ha patit la societat espanyola 



des de la instauració de la democràcia. Un atemptat que va costar la vida a 192 persones i que va 
convulsionar tota la societat arreu. 
 
Des del primer moment, els municipis catalans van mostrar la seva solidaritat amb les víctimes i el 
seu rebuig al  terrorisme.  Es  van celebrar actes arreu del  nostre  país  per  mostrar  el  condol  i  la 
solidaritat amb les persones i els municipis afectats per aquest brutal atemptat.
 
Els  municipis  catalans  van  mostrar  en  aquell  moment  aquest  dolor  i  aquesta  solidaritat  amb 
diferents accions. La Federació de Municipis va lliurar les mostres de suport dels pobles i ciutats 
catalanes –més de 10.000 signatures, dibuixos i fotografies- en un acte simbòlic a l’Ajuntament de 
Madrid.

Avui, un any després, aprovem la següent declaració

PRIMER: Condemnem i lamentem, una vegada més, l’atemptat de l’11 de març de 2004, mostrem 
el nostre suport i solidaritat amb les persones i poblacions afectades i reiterem el nostre homenatge a 
les víctimes.   

SEGON: Ens afegim a la convocatòria feta pel govern espanyol de fer cinc minuts de silenci aquest 
11 de març a les 12 del migdia en record de les víctimes.

TERCER: Ens  afegim a  la  jornada  de  dol  oficial  decretada  per  l’estat  i  per  aquest  motiu  les 
banderes del nostre municipi onejaran a mig pal en senyal de dol durant tot el dia.

QUART: Demanem al govern de l’estat, al Congrés dels Diputats i al Parlament de Catalunya que 
continuï treballant amb tots els mecanismes al seu abast per avançar en els diferents treballs per a 
prevenir i combatre les amenaces terroristes que puguin dirigir-se cap al nostre país, Europa i la 
resta del món.  

DOTZÈ PUNT: PRECS I PREGUNTES

El Sr. Vallverdú diu que el Sr. Alcalde va plantejar autoritariament fer els Plens els dijous. Que 
l'oposició va fer una roda de premsa el dijous anterior i que va declarar en un diari que semblava 
que els regidors anessin al bar. Demana que retiri aquesta afirmació i li prega que si vol comentar 
quelcom que ho digui a la cara. Es felicita per la línia soterrada mitjançant acord de Ple. Diu que vol 
informació del nou Pla Eòlic i si es pot consultar. Diu que fa deu anys de la mort de Ubidi Muntllò i 
a  Alcoi  el  Govern  del  PP  està  boicotejant  tots  els  actes  conmemoratius.  Com  que  als  Països 
Catalans s'estan fent actes demana que aquí també se'n facin.

El Sr. Huguet diu que si les Juntes de Govern sçón sempre dimarts perquè es va canviar la d'aquesta 
setmana per fer-la coincidir amb la reunió extraordinària. Diu que sempre s'avisava pel sorteig dels 
membres  de  les  taules  de  les  eleccions  i  a  ell  no  se  l'ha  avisat.  Pregunta  en  quin  estat  està 
l'enllumenat del carrer Riber pel que fa al seu cobrament. Diu que un veí del Portal de St. Jordi s'ha 
gastat molts diners en rehabilitar una casa i ara han anat els de FECSA amb llicència municipal i li 
han fet malbé la paret que ja estava acabada. Diu que no sap qui ha fet l'obra de la carretera de 
Rojals però que està molt malament. Diu que la reclamació patrimonial feta pel Ramper  no està 
correctament contestada pel que fa a les coses que tenia al terra.Diu que pel que fa als decrets el 
24/2005 és una obertura de camí i pregunta perquè es fa per fases i no tot de cop. El Decret 34/2005, 
tema March, si es farà la cessió de vial. Si se solucionaran els problemes amb les orugues i quin 
grau de parentesc existeix entre aquests senyors i el Sr. Alcalde.Diu que el carrer Senan està molt 
malament dissenyat. Di que hi ha un gran desnivell que ara no es podrà subsanar i pregunta perquè 
no es va solucionar. Pel que fa al Pavelló diu que hi ha 9,000 euros en material per protegir el terra i 
vol saber que és i diu que ell va preguntar en una empresa i era molt més econòmic. Diu que donar 



300 euros de subvenció a l'Abadia de Montserrat és ridicul i per això més val no fer res. Diu que al 
Decret 39/2005 hi ha un error en el dèficid i demana que se subsani.

El Sr. Combalia diu que hi ha una nova convocatòria de la Llei de Barris i demana que l'Ajuntament 
presenti aquest cop un projecte en condicions per poder aconseguir-ho. Diu que el carrer Senan és 
un desgavell, que està començat pel mig . Que com no s'han fet totes les cessions el carrer es fa més 
estret i que hi ha un desnivell molt gran. Diu que s'hauria de trobar una solució integral i arreglar-
ho. Diu que el Sr. Carreras s'equivoca quan diu que ERC no té confiança amb el Sr. Secretari, doncs 
si li tenen confiança i saben que no ha anat a buscar el plànol perquè el Sr. Alcalde no li ha ordenat 
com debia.

El Sr. Mogas diu que en un programa de ràdio el Sr. Carreras deia que s'havia signat el conveni de 
la piscina amb el Sr. Niubó i diu que si es veritat el vol veure. Diu que si es vol avançar en temes 
tecnològics s'hauria de revisar la pàgina web perquè està molt descuidada i desactualitzada. Només 
fa falta dir que a la salutació de l'Alcalde encara surt el Sr. Carreras. Diu que encara no hi ha aigua 
calenta  al  pavelló  municipal  i  que  el  problema ja  dura  tres  mesos.  Diu que la  cortina tampoc 
funciona. Diu que quin és el motiu que fa que encara no comencin les obres de la segona fase del 
Casal d'avis si ja està adjudicat. Pel que fa a les obres del carrer Riber diu que quina part i amb quin 
criteri es farà pagar als veins.

El Sr. Huguet vol saber en quin lloc s'aboca la terra de les obres d'urbanització del Pla Parcial 16.

El Sr. Andreu diu que fer els Plens els dijous no ha servit de res perquè ell no pugui assistir perquè 
pot fer-ho. Diu que en canvi el Sr. Mogas no ho pot fer per compromissos laborals. Per aquest motiu 
demana que l'hora d'inici de les sessions s'estableixi a les 21:30 hores així  el Sr. Mogas podria 
assistir. Diu que si el Sr. Carreras té mitja jornada suposa 80 hores mensuals i vol saber en l'últim 
mes quins dies i hores ha vingut a l'Ajuntament. Que vol que demostri si ha fet les hores ho les ha 
fet de manera virtual.

El Sr. Alcalde diu que com és tard i hi ha moltes preguntes que no pot contestar amb la informació 
de què disposa en aquest moment les contestarà en la propera sessió.

No  havent-hi  més  assumptes  a  tractar,  s’aixeca  la  sessió  a  un  quart  de  dotze  de  la  nit,  i  per 
constància del que s’hi ha tractat i  dels acords adoptats, s’estén la present acta que signa el Sr. 
Alcalde, junt amb el Secretari, que certifica.

DILIGÈNCIA: Per fer constar que aquesta acta consta de  5  folis números                a
                  , ambdós inclosos.
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